
INTERPELLASJON  
 
GIMMINGKRYSSET I ASKIM  
 
 
Nå er det i disse dager stor aktivitet i å legge nye VA rør i Klara Skoglundsvei og Henstad allé. 
Dette er et prosjekt som vil vare i ca. 2 år.  
I Askim har vi vært mange som har irritert oss over Gimmingkrysset, som er krysset mellom 
Henstad allé (Fv. 1270) og Klara Skoglundsvei (Fv. 115). Her har mange stått i kø morgen og 
ettermiddag. Vi vet Askim kommune forsøkte å få en rundkjøring i dette krysset, men fikk 
negativt svar fra Fylkeskommunen. Men, må vi gi oss der?  
 
Tall det tidligere har vært referert til var vesentlig lavere enn det vi nå ser av tallene fra 
Nasjonal veidatabank.  
I 2023 var det i snitt over en ÅDT på 9000 biler som kjørte gjennom krysset fra Klara 
Skoglundsvei.  
Fv. 1270 Henstad Allé hadde ÅDT på 3000 kjøretøy hvorav 5% var tung trafikk, og Fv. 115 
Klara Skolglundsvei hadde en ÅDT på over 6000 kjøretøy hvorav 6% er tung trafikk.  
Og jeg må minne om at gjennomsnittlig årsdøgntrafikk er et gjennomsnitt, så toppene er 
betydelig høyere.  
I tillegg kommer alle som kjører ut fra Askim Storhandel og Østfoldbadet, her finnes det ikke 
tall.  
 
Kostnadene for å etablere en rundkjøring her behøver ikke å koste mer enn det som ligger 
inne i prosjektet. Det er bare å omdisponere, og legge dette inn før mann tetter igjen og 
asfalterer. Det må heller ikke være en gedigen rundkjøring, vi ser de kommer i mange 
størrelser. F.eks. er noen av rundkjøringene i Oslo med rimelig kort diameter der også 
leddbusser og lastebiler fint kommer frem.  
 
Hva mener Ordfører vi kan gjøre? Kunne det være lurt å ta et møte med Fylkeskommunen? 
Da med politisk og adm. ledelse, slik at vi ikke bare får tilsendt en kopi fra forrige gang dette 
var et tema. Det er vesentlig mer trafikk her nå, og dette må vi forvente at veimyndighetene 
skal se på en gang til.  
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